
Udlændinge- og Integrationsudvalget

Til: Udlændinge- og integrationsministeren

Dato: 7. december 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Spørgsmål 177
Hvad er baggrunden for, at ministeriet efter det oplyste har undladt at inddra-
ge spørgsmålet om behandlingens reelle og konkrete tilgængelighed i hjem-
landet i den sag om humanitært ophold, der omtales i Radio 24syvs indslag
om Paposhvili-dommen 7. december 2017 (jf. ”Støjbergs ministerium mistæn-
kes for ulovlige afslag til syge udlændinge”, www.radio24syv.dk, den 7. de-
cember 2017)?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Johanne Schmidt-Nielsen (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Johanne.Schmidt-Niel-
sen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Martin Henriksen
formand
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